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 VBV: EVEN
VOORSTELLEN

Ingrid Michon -
Derkzen
Functie VBV: Bestuurslid

Feddo Hartelust
Functie VBV: Bestuurslid

Nanning Mol
Functie VBV: Voorzitter

Caroline Nagtegaal 
- van Doorn
Functie VBV: Vicevoorzitter

Mark de Man
Functie VBV: Bestuurslid

Yvonne Bijenhof - 
Dubbink
Functie VBV: Bestuurslid

Marjolein Vulpes
Functie VBV: Secretaris

Lex Janssen
Functie VBV: Penningmeester

Vrijdag 26 januari vond het VBV-congres plaats 
in Noordwijkerhout. Het was fijn om te zien dat 
er zo veel leden aanwezig waren! Met elkaar 
hebben we goede gesprekken gevoerd tijdens 
de deelsessies. Uiteraard sloten we de dag af 
met een borrel en konden we het glas heffen 
op een geslaagd congres.

Het is lente, de tijd van vooruitgangsoptimisme. En wat optimisme is nodig, want 
er gebeuren veel dingen in de wereld om ons zorgen over te maken. Gelukkig 
maken wij met z’n allen de partij van aanpakkers, die problemen niet uit de weg 
gaan. Onze politici zijn allemaal mensen die hun nek uitsteken, of je nu in de 
gemeenteraad, waterschap, provincie of landelijke politiek zit. En nu helemaal 
onze kandidaten voor het Europees Parlement. Dit VBV-magazine gaat daar 
over, dingen oplossen voor Nederland met lef. Wij VVD’ers hebben allemaal 
dezelfde klus te klaren, met elkaar. Om dat samen te doen moeten we elkaar 
opzoeken en helpen. En mijn oproep voor nu is ook: help mee, onderling, in de 
partij en zeker voor deze verkiezingen!  -  Namens het bestuur van de VBV, 
Nanning Mol

IN MEMORIAM
Met droefheid heeft de VVD-bestuurdersvereniging kennisgenomen van het overlijden van:

Frans van Kemenade
Kees Verstraten

Marianne de Bever-Van Eck

Henk Kuipers
Arie Helder

Wim de Gaay
Leopold (Pol) de Beer

Nald Rietbergen
Ed Kroskinski

Arjan Wisseborn

Wij zijn hen bijzonder erkentelijk voor hun jarenlange inzet en betrokkenheid.

     Terugblik
VBV-congres
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Malik
Azmani

“We kunnen niet 
onbeperkt mensen 

toelaten.”ker. Voor de VVD is de keuze 
makkelijk: wij willen Europa 
versterken. We zijn niet naïef 
over de uitdagingen waar we 
voor staan en begrijpen dat Ne-
derland moet samenwerken om 
veilig te blijven. Wij zijn niet 
naïef over de dreiging van auto-
cratische landen, Rusland, Chi-
na en Iran. Deze landen hebben 
een totaal ander wereldbeeld 
dan wij. Ze verzetten zich tegen 
onze vrije democratie en vor-
men een steeds duidelijker blok 
op het wereldtoneel.

Europa moet zorgen dat ze ac-
tief bijdraagt aan het blok van 
het vrije democratische Westen. 
De tijd van leunen op anderen 

De wereld om ons heen verandert en wordt 
steeds onveiliger. Er is oorlog op ons continent 
en dit zet onze manier van leven onder druk. 
Een instabiele wereld heeft grote gevolgen voor 
Nederland en Europa, het beïnvloedt onze vrij-
heid, veiligheid en welvaart.

Hoe beschermen we onszelf en onze vrijheid? 
Waar verdienen we straks ons brood mee? Waar 
halen we onze energie vandaan en welke impact 
heeft klimaatverandering? Nederland staat voor 
grote uitdagingen. Maar gelukkig staan we er 
niet alleen voor, we werken samen met andere 
landen in Europa. Nederland kan vrij, veilig en 
welvarend blijven in een sterk Europa. Een sterk 
Europa dat werkt voor ons.

Daarom zijn de Europese verkiezingen op 6 juni 
enorm belangrijk. We staan voor een fundamen-
tele keuze; maken we Europa sterker of zwak-

is voorbij. We hebben de 
afgelopen jaren door de ver-
schillende crises gezien dat 
we als Europa kwetsbaar zijn 
en te afhankelijk van ande-
ren. We moeten zelfstandiger 
worden. Niet vanuit angst of 
frustratie, maar vanuit kracht 
en optimisme. We hebben 
een sterk Europa nodig dat 
werkt voor Nederland.

Om dit te bereiken zijn een 
aantal zaken nodig. We 
moeten gezamenlijk inves-
teren in defensie om een 
krachtige Europese pijler 
binnen de NAVO te vormen. 
Het is onredelijk om van 
onze veiligheid voortdurend 
afhankelijk te zijn van Ameri-
ka. Daarbij zijn we realistisch 
over de potentiële dreiging 
voor ons continent. Niet 
oorlogszuchtig maar ook niet 
naïef. Investeren in Europese 
defensie betekent dus ook 
investeren in een Europese 
defensie-industrie. Zonder 
veiligheid is er geen vrijheid, 
dit is dus een hoge prioriteit 
voor de VVD.

Ook de bestrijding van ter-
rorisme en georganiseerde 
misdaad is voor ons een hoge 
prioriteit. Geweld, afper-
sing en andere misdaden 
teisteren onze samenleving. 
En criminelen houden zich 
niet aan onze landsgrenzen. 
Alleen door samen te werken 
kunnen we daadwerkelijk 
een halt toeroepen.

Onszelf veilig houden be-
tekent ook dat we in eigen 
energie kunnen voorzien. 
Waarbij we concurrerend 
blijven en we zorgen dat 
bedrijven niet wegtrekken 
door te hoge energieprijzen. 
Verder moeten we weer grip 
krijgen op migratie. Daar-
voor zijn migratiedeals met 
buurlanden noodzakelijk. We 
kunnen niet onbeperkt men-
sen toelaten die naar Europa 
of Nederland willen. Door 
afspraken te maken met lan-
den van vertrek, voorkomen 
we dat migranten de levens-
gevaarlijke reis maken naar 
Europa.

Daarnaast is Nederland een 
innovatieland en daar zijn 
we trots op. Dit hebben we 
nodig om onze economie te 
laten groeien, daarom is het 
belangrijk dat we innovatie 
blijven stimuleren. En ervoor 
zorgen dat nieuwe technolo-
gieën op eigen bodem blijven 
en niet in verkeerde handen 
belanden.

Kortom, de Europese verkie-
zingen op 6 juni doen er toe. 
Misschien lijkt dit niet direct 
voelbaar in ons dagelijks 

ALLEEN EEN STERK EUROPA 
HOUDT ONS VEILIG.

leven. Mensen gaan naar hun 
werk, zorgen voor familie, 
zien hun vrienden en genie-
ten van een goede bitterbal 
op z’n tijd. Dan lijkt Europa 
soms ver weg, dat snappen 
we. Maar Europa draagt 
hier wel degelijk aan bij. 
Onze economie, energie en 
veiligheid zijn direct verwe-
ven met andere landen. Een 
sterk Europa is goed voor 
Nederland. Een sterk Europa 
dat ervoor zorgt dat we het 
straks allemaal weer beter 
krijgen. 



Waarop hebben jullie zoal samenge-
werkt?
 Caroline:  De uitrol van walstroom voor 
onze zee- en binnenvaartschepen kreeg 
een enorme boost dankzij de Europese 
wetgeving rondom infrastructuur voor 
alternatieve brandstoffen. Ik onderhan-
delde hierover in het Europees Parlement 
en Jeannette zette zich hier als gedepu-
teerde ook voor in. Met walstroom kunnen 
hulpmotoren, na het aanmeren, worden 
uitgezet. Hiermee wordt de emissie-uit-
stoot en geluidsoverlast flink verminderd. 

 Jeannette:  Van 2019-2023 was ik rap-
porteur voor het nieuwe industriebeleid 
in het Comité van de Regio’s, een ad-
viesorgaan van de regio’s aan de EU. 
Caroline was mijn aanspreekpunt voor 
binnenvaart en de energietransitie van de 
havens en industrie. We trokken samen op 
om waterstof geaccepteerd te krijgen als 
energiebron.

Wanneer besloot je (destijds) om je 
verkiesbaar te stellen voor het Europees 
Parlement?
 Caroline:  Met mijn eerdere banen bij 
het Havenbedrijf Rotterdam en Schiphol 
Airport heb ik de ‘heartbeat’ van onze 
Nederlandse en Europese economie 
gevoeld. Europa heeft transport en logis-
tiek nodig voor eerlijke concurrentie, het 
maken van afspraken, het weghalen van 
belemmeringen en het doen van slimme 
investeringen voor het vergroenen van de 
sector. Daar heb ik afgelopen jaren mijn 
best voor gedaan. Want we hoeven niet 
minder te vliegen, rijden en varen, maar 
wel een stukje schoner!

 Jeannette:  Tijdens mijn studietijd was ik 

een weekendje met mijn 
ouders in Brussel. Toen zat 
de Japanse delegatie voor 
een nieuw handelsverdrag 
in ons hotel. Ik zei toen ‘ooit 
wil ik ook zo internationaal 
werken en onderhandelen 
in Brussel’. Een sterke Eu-
ropese Unie is belangrijker 
dan ooit. Met de oorlog in 
de Oekraïne, wil ik me echt 
sterk maken voor een vrij 
en veilig Europa. Die be-
trokkenheid voel ik, zeker 
als marinedochter. Dus 
in alles is nu het moment 
voor mij.

Waarom Europese poli-
tiek?
 Caroline:  Na vele her-
vormingen en verande-
ringen, is Europa nu een 
sterk machts(handels)blok. 
Tegelijkertijd moest Europa 
bij elke crisis steeds weer 
haar relevantie bewijzen. 
Als Europarlementariër 
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Europarlementariër Caroline 
Nagtegaal en gedeputeerde van Zuid-

Holland Jeannette Baljeu. Allebei 
RotterDames, liberaal en werkzaam 

in de politiek. De een zwaait af in 
Brussel, de ander stelt zich kandidaat. 
Een gesprek over Europa, ambities en 

reizen tussen de geliefde havenstad 
en het hart van de Europese politiek 

in Brussel.  

Jeannette Baljeu is kandidaat #3 voor Europa.

 VAN BRUSSEL
TOT ROTTERDAM

6



HOUD OOG VOOR
ONS BEDRIJFSLEVEN

Caroline 
Nagtegaal 
(1980) zit 
sinds 2017 in 
het Europees 
Parlement. 
Daar zet zij 
zich in voor 
een sterke 
Nederlandse 
transport 
sector.
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 VAN HIER,
VOOR BRUSSEL

voelde ik het als mijn plicht om relevant 
te zijn en de goede dingen te doen voor 
Nederland. 

 Jeannette:  Nederland is geen eiland, we 
hebben te maken met andere landen. 
Dat brengt ons veel als het gaat om eco-
nomie en handel. Europa moet inderdaad 
nog groeien op andere terreinen. En om 
zaken voor elkaar te krijgen, moeten we 
samenwerken. Dat bewaken vanuit een 
liberaal perspectief is wat we in Brussel 
nodig hebben. 

Jeannette, waarvoor ga je je inzetten? 
Ik zet mijn lokale bestuurlijke ervaring 
graag in voor de industrietransitie. De 
industrie levert banen, dat wordt vaak 
over het hoofd gezien. Ik geloof in de 
innovatiekracht van de (maak)industrie. 
Soms hebben bedrijven een duwtje in 
de rug nodig via regelgeving. Maar dan 
wel met een eerlijk speelveld voor onze 

Nederlandse industrie 
ten opzichte de rest van 
Europa. Dat moeten we 
dus Europees regelen.

Als je een dag in de 
schoenen van Von Der 
Leyen zou staan, wat zou 
je dan als eerste doen?
 Caroline:  Europese kam-
pioenen creëren! Europe-
se bedrijven moeten hun 
krachten meer bundelen 
en fuseren waar nodig als 
antwoord op China en de 
VS. Een stevige economi-
sche positie is cruciaal en 
ik zou de concurrentiere-
gels herzien om Europese 
(industriële) zwaargewich-
ten mogelijk te maken.

 Jeannette:  Belangrijk the-
ma Caroline! Ik vind daar-
naast dat als Europa eisen 
stelt aan haar industrie of 
boeren, bijvoorbeeld meer 
vergroenen, dat we dat 
dan ook van de producten 
moeten vragen die we 
op onze markt toelaten. 
Anders blijft Europa een 
continent van de goede 
bedoelingen in de rest van 
de wereld.

Caroline, wat zou jij Jea-
nette mee willen geven?
 Caroline:  Houd oog voor 
ons bedrijfsleven! Betrek 
ze tijdig, verdiep je in hun 
business cases, wees rea-
listisch in het transitiepad 
en geef ons MKB maar 
ook de grote bedrijven een 
stem. Geniet bovenal van 
het werken in het hart van 
Europa!

De afspraken die we op Europees 
niveau maken, werken door in 
heel Nederland. Daarom is het 

van belang om ook het perspectief 
van de regio mee te nemen naar 
Brussel. Wij vroegen een aantal 

van onze bestuurders wat zij willen 
meegeven aan onze toekomstige 

Europarlementariërs. 



Het Europees Parlement is 
van cruciaal belang voor een 
grensprovincie zoals Zeeland. 
Onze regio onderscheidt zich 
door verschillende troeven, 
waaronder onze unieke delta 
natuur, toerisme, en niet te 
vergeten ons sterke grensover-

Als jullie straks zijn gekozen 
om ons in Brussel/Straatsburg 
te vertegenwoordigen, vergeet 
dan niet nadrukkelijk contact 
te zoeken met decentrale 
overheden. Wij staan immers 
aan de lat voor de uitvoering 
van veel zaken die in Europa 
worden besloten. Daar kunnen 
en willen we iets in betekenen, 

Ik roep de nieuwe VVD-fractie 
in het Europese Parlement 
op zich in te zetten voor toe-
komstbestendig en transparant 
economisch beleid. Dat gren-
zen stelt aan wispelturige re-
gelgeving, zodat ondernemers, 
boeren en bedrijven weten 
waar ze aan toe zijn en met 
vertrouwen durven te investe-
ren. Dat de Europese concur-
rentiekracht een stevige duw in 

schrijdende haven- en indus-
triecluster (North Sea Port) 
van Europees topniveau. Hier 
zijn we als Zeeuwen trots op, 
maar het stelt ons ook voor 
grote uitdagingen zoals natuur-
herstel, klimaatadaptatie en 
energietransitie. Samenwerking 

op Europees niveau 
is essentieel om onze 
regio toekomstbesten-
dig te maken. Ik hoop 
van harte dat onze 
vertegenwoordigers 

in het Europees Parlement zich 
inzetten voor een innovatief 

en veerkrachtig Europa, en dat 
deze goede samenwerking in 
Brussel ook voelbaar zal zijn in 
Zeeland. Veel succes!

BESTUURDERSVERENIGING BESTUURDERSVERENIGING

handel of ondermijning. Of bij 
de bereikbaarheid via weg en 
spoor. Gelukkig biedt de grens 
ook kansen. Iedere zondag ko-
men veel Duitse buren bij ons 
inkopen doen. Ondernemers 
zijn actief over de grens. En 
uiteraard zijn er veel Duitse 
en internationale studenten 

die naar Enschede komen om 
te studeren en werken. Die 
hebben we keihard nodig. 

juist die inwoners. Als burge-
meester van een gemeente in 
een grensregio en voormalig 
president van het Charter of 
European Rural Communities 
kan ik deze oproep niet vaak 
genoeg herhalen. Maak dus 
gebruik van de verbondenheid 
en korte lijntjes. Succes!

een rijke traditie van cultuur, 
architectuur en kunst en Euro-
pa is de bakermat van demo-
cratie en liberale vrijheden. Ik 
hoop dat de VVD-fractie in het 
Europese Parlement daarvoor 
wil staan. Wees trots op wat 
er in Europa is voortgebracht 
en waak tegen bedreigingen 
van de democratie en het aan-
tasten van burgerrechten en 
vrijheden.

Enschede, een stad met ruim 
160.000 inwoners, grenst 
direct aan Duitsland. In onze 
stad ervaren we de uitdagin-
gen die de grens met zich 
meebrengt dagelijks. Bijvoor-
beeld als het gaat om crimi-
nele activiteiten zoals drugs-

maar tegelijkertijd hoop ik dat 
Europa dan ook openstaat om 
naar de decentrale overheden 
te kijken en luisteren. Gemeen-
ten en regio’s staan namelijk 

het dichtst bij de inwoners, 
en ook voor Europa geldt 
dat we ten dienste staan van 

de rug geeft. En dat niet alleen 
maar geld uitdeelt, maar ook 
gewoon geld laat verdienen.

En Europa gaat over veel meer 
dan alleen maar handel en 
economie. Europa leverde ons 

WIJ VROEGEN AAN EEN AANTAL 
REGIO-BESTUURDERS:

WELKE
BOODSCHAP
GEEF JE MEE?

Van
hier

Brussel

Ivory
Mast
Raadslid 
VVD Terneuzen

Arjen
Gerritsen
Commissaris van de 
Koning Flevoland

Jeroen
Diepemaat
Wethouder van 
Eschede

Boy
Scholtze
Burgemeester
van Drimmelen

‘Het Europees Parlement is van 
cruciaal belang voor Zeeland.’

‘Europa is de bakermat van 
democratie en liberale vrijheden.’

‘Gelukkig biedt de 
grens ook kansen’

‘Europa gaat 
over meer dan 
alleen handel 
en economie’

‘Een innovatief 
en veerkrachtig 

Europa’

‘Europa is voor 
ons erg dichtbij.’

‘Wij staan aan 
de lat voor de 

uitvoering’

De hightech bedrijven rond-
om onze universiteit die 
bijvoorbeeld actief zijn in de 
ontwikkeling van chips zitten 
te springen om dit talent. Als 
stad kunnen we ze uitstekend 
huisvesten. Bij uitstek thema’s 
waar de Europese Unie een 
grote rol kan spelen, om de 
grenzen open te houden. Eu-
ropa is voor ons erg dichtbij. 
En daarom hebben we ook 
daar de VVD keihard nodig!
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Marianne Kallen-Morren
NETWERK BUITENGEWONE LEDEN

Het netwerk buitengewone leden is het netwerk 
van “oud”-bestuurders van de Bestuurdersver-
eniging van de VVD. Allemaal VVD-ers, die po-
litiek-bestuurlijk aan de slag zijn geweest voor 
de VVD. En allemaal VVD-leden, die lid blijven 
van de Bestuurdersvereniging om verschillende 
redenen. Op 26 januari zagen en spraken wij 
elkaar tijdens het congres van de Bestuurders-
vereniging in Noordwijkerhout.

Wij hebben daar afgesproken, dat het netwerk 
actiever gaat worden. Het is niet alleen leuk om 
elkaar af en toe te zien en bij te praten, maar als 
“Alumni“ van de Bestuurdersvereniging hebben 
wij de partij en elkaar ook wat te bieden. Als 
oud - voorzitter van de Bestuurdersvereniging 
ben ik natuurlijk lid van dit netwerk.  Als kers-
verse voorzitter van het netwerk buitengewone 
leden ga ik graag aan de slag voor dit netwerk.
De leden van het netwerk buitengewone leden,  
zijn om verschillende redenen lid gebleven van 
de Bestuurdersvereniging. 

- Zij vinden het allemaal leuk om via dit net-
werk oud-collega’s te zien en te spreken en ook 
de huidige bestuurders te ontmoeten en op de 
hoogte te blijven van  wat er bestuurlijk speelt.  
- Onder hen zijn er, die graag hun kennis, erva-

ring en netwerk delen met net aange-
treden politieke bestuurders. Zij willen 
zich voor hen inzetten als maatje, een 
klankbord zijn en op weg helpen in hun 
nieuwe functie. 
- Er zijn er ook, die graag opnieuw ac-
tief willen worden op gemeentelijk, pro-
vinciaal, landelijk of Europees niveau of 
bij het waterschap.

Wat gaan we doen.
Veel ideeën en tips werden er die 
middag in Noordwijkerhout gewisseld: 
Het organiseren van thematische bijeen-
komsten; verbinding leggen met de 
thematische netwerken, de Scouting en 
de Haya; werkbezoeken; een databank 
opzetten, etc. Ik ben er inmiddels mee 
aan de slag. De eerste stappen zijn ge-
zet, zoals het leggen van contact met de 
Scouting en de Haya. Daarnaast ben ik 
met een aantal enthousiaste leden van 
het netwerk een eerste werkbezoek aan 
het voorbereiden in september/oktober 
van dit jaar. 

Dus graag tot spoedig ziens en reacties 
zijn natuurlijk van harte welkom. 

Het
netwerk
buitengewone
leden

Alumni 
  van de 
        VBV       NETWERKEN

VAN DE VBV

Als VBV hebben we verschillende 
netwerken, met bestuurders uit 
dezelfde regio, of met dezelfde 

functie. In dit magazine lichten we 
het Buitengewone ledennetwerk 
uit, dat zich richt op het leggen 

van de verbinding tussen  (oud-) 
bestuurders. Ben je benieuwd naar de 

andere netwerken? Scan de QR-
code op deze pagina!



1514

Veel Nederlanders 
maken zich terecht 
zorgen over de onrust 
in de wereld. Meer dan 
ooit is er daarom een 
sterk Europa nodig dat 
ons veilig houdt.

Veel Nederlanders maken zich terecht 
zorgen over de onrust in de wereld. De 
oorlog van Poetin. De agressie van China. 
Het geweld van de drugsmaffia. Het is er 
niet veiliger op geworden en de de ge-
volgen daarvan zijn groot. 

Meer dan ooit is er daarom een sterk 
Europa nodig dat Nederland veilig houdt. 
Dat ons leven beschermt en ervoor zorgt 

dat we het straks weer beter krijgen. 
Maar zo’n Europa komt er niet vanzelf. 
Praten over een Nexit? Flirten met Rus-
land? Het maakt Nederland niet veiliger. 
Iedereen zomaar binnenlaten zonder 
grenzen te stellen? Het maakt Neder-
land niet veiliger. Gelukkig kunnen we 
óók kiezen voor een Europa dat ons 
leven wél veilig houdt. 

VEILIGE KEUZE
ER IS MAAR ÉÉN

Een   Europa dat
ons   veilig houdt

‘ONZE VRIJHEID, 
VEILIGHEID EN 
WELVAART STAAN 
OP HET SPEL.’

Een Europa dat sterk staat door samen 
een schild te vormen tegen Poetin. Dat 
de handen ineenslaat voor een lagere 
asielinstroom. Dat alles uit de kast trekt 
om de drugsmaffia over de grens en in 
onze straten te verslaan. Dat onderne-
mers de ruimte geeft om onze welvaart 
te vergroten met handel, innovaties en 
groene groei. Dat onze economie be-
schermt tegen spionage en voor ener-
gie en spullen onafhankelijk wordt van 
Poetin, China en het Midden-Oosten. 
Onze vrijheid, veiligheid en welvaart 
staan op het spel. En er is maar één veili-
ge keuze. Dat is de VVD. Want wij zijn er, 
meer dan wie ook in de politiek, om het 
leven veilig te houden voor al die Ne-
derlanders die hard werken of gewerkt 

hebben. Dat is waarvoor 
wij zijn opgericht. Laten we 
daarom alles op alles zet-
ten voor een goede uitslag, 
zodat de VVD ook de ko-
mende jaren sterk staat 
in Europa. Om Nederland 
veilig te houden. Om ons 
veiligheid en welvaart te 
beschermen. Om ervoor te 
zorgen dat we het straks 
weer beter gaan krijgen.



DOE MEE

 Hang de poster uit dit magazine voor je raam.
 

 Stuur de link www.vvd.nl/verkiezingen door naar 
al je vrienden!

 Vertel 10 mensen uit jouw omgeving 
(4 vrienden, 4 collega’s, 2 familieleden)  

dat jij VVD stemt en waarom. 
72% stemt naar aanleiding van advies van iemand die ze vertrouwen.

met onze campagne


